
Referat styremøte 10.10.2020 
 

 

Tilstede: 
Kine, Oddvar, Torgeir og Monica. 

 

Vi avholder et ikke-ordinært styremøte hvor vi kun tar opp to saker. 

 

Sak 1. Plass 68. 

Styret blir enig om at vi behøver mer informasjon og sette oss inn i lovverk før vi behandler 

søknaden. Det viser seg å være en stor og komplisert sak og vi trenger tid for å komme til 

rett avgjørelse. 

 

Sak 2. gjøre klart til ekstraordinært årsmøte. 

- Styret diskutere hvordan vi skal fremme vår sak på ekstraordinært årsmøte på mest 

ryddig måte og slik at medlemmene får innsikt i den økonomiske situasjonen klubben 

er i. 
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